
Zápisnica z 1. stretnutia Výboru rodičov o.z. ZRPŠ Vazovova 4 v šk.r. 2021/2022 zo dňa 22.9.2021 
od 16.30 – 19.30 hod. 

 
Miesto konania: online prostredníctvom aplikácie ZOOM 
 
Prítomných členov výboru: 18 (príloha č.1) 
 
Program stretnutia: 
 
I. časť: interná (iba členovia VR) (Mária Rothensteinová) od 16.30 do 17.20 
 
1. Privítanie a voľba zapisovateľky/zapisovateľa 
2. Vzájomné predstavenie, noví členovia VR (1.roč. + zmeny v triedach - zaslané v prílohe 
uvítacieho e-mailu )  
3. Kontrola uznesení z posledného stretnutia 20.4.2021. 
4. Hlasovanie o výške príspevku a  spôsobe výberu v šk.r.2021/2022,  Návrh: 20€ na dieťa + na 
každé ďalšie z rodiny 10€ 
5. Zmena stanov - hlasovanie (Konečné znenie v prílohe) 
6. Zmena názvu o.z. ZRPŠ ZŠ Vazovova 4, Návrh: o.z.Vazka 
 
 
 1.Privítanie a voľba zapisovateľky/zapisovateľa 

 
Predsedníčka ZRPŠ Mária Rothensteinová privítala všetkých zúčastnených zástupcov rodičov. 
Predstavila program stretnutia, ktorý je rozdelený na dve časti. I.časť - interné stretnutie Výboru 
rodičov. II.časť - verejné stretnutie Výboru rodičov (ďalej len „VR“) za účasti rodičov a pedagógov 
základnej školy. Za zapisovateľku bola zvolená Barbara Krištofíková. 
 
2.Vzájomné predstavenie, noví členovia VR (1.roč. + zmeny v triedach - príloha) 
 
Na triednych ZRPŠ boli zvolení  zástupcovia tried. Zoznam zástupcov bude zverejnený na edupage 
ZŠ Vazovova. 
 
3. Kontrola uznesení z posledného stretnutia 20.4.2021. 
 

13.1. splnené 
13.2. splnené 
13.3. splnené 
13.4. splnené 
13.5. splnené 
13.6. Zisťovali sme ďalej u kompetentných v nadácii Volkswagen aké sú iné možnosti 

čerpania grantov. V šk.r. 2020/2021 sa nám ich nepodarilo osloviť. 
13.7. Prieskum ohľadom germicídnych žiaričov bol realizovaný, ale výstupy z neho neboli. 

Tému rieši ďalej pán Petrus a pani riaditeľka Štefková. 
13.8. splnené 

 
 4. Hlasovanie o výške príspevku a  spôsobe výberu v šk.r.2021/2022. 
 
Návrh: 20 € na dieťa + na každé ďalšie z rodiny 10€ 



 
Príspevok pre ZRPŠ je dobrovoľný, kto má chuť dať 50€, alebo 100€ budeme radi keď prispejú. Toto 
je návrh, ktorý vnímame, že rodičia to dokážu zaplatiť a dokážeme s tým pracovať v našom 
rozpočte. 
 
Z 18 prítomných 18 odsúhlasilo výšku príspevku. 
 
Ako vyberať? 
V minulosti boli rôzne možnosti: Učiteľ vyberal a odovzdal zástupcovi a ten vložil na účet, alebo 
rodičia zaplatili zástupcovi, alebo rodičia sami vložili na účet peniaze. 
V rámci možnosti neskoršej identifikácie: “koľko dala naša trieda” ku vkladu vždy treba dať názov 
triedy. Neuvádza sa v popise transakcie meno, keďže je príspevok dobrovoľný. 
 
Prebehla diskusia, že im prišlo vhodné urobiť to online a poslať. 
Bude na edupage uvedené, aká výška 
1: vec, že každá trieda si zvolí spôsob z tých troch 
2: vec, že uvedie meno triedy 
3: vec táto informácia sa pošle všetkým rodičom 
 
Z 18 prítomných 18 odsúhlasilo realizáciu tohto postupu. 
 
 5. Zmena stanov - hlasovanie (Konečné znenie zaslané v prílohe uvítacieho e-mailu) 
 
Myšlienka zmeniť stanovy rezonuje už dlhšie. Pracovná skupina na to určená sa tomu v priebehu 
minulého školského roka venovala. Išlo primárne o lepšie zadefinovanie slovných spojení a 
zatriedenie kategórií zapojenia sa do chodu združenia a priblíženie sa k tomu, ako združenie reálne 
pracuje. 
Obsahovo ostali stanovy rovnaké, zmeny nastali primárne v slovnom spojení z “výbor rodičov” na 
“rada rodičov”, zmenil sa počet štatutárov – 2. A zadefinované, kto sa stáva členom – každý, kto je 
zvolený za zástupcu triedy je členom automaticky. 
 
Z 18 prítomných 18 odsúhlasilo zmenu stanov, uvidíme, kedy nám ich schváli ministerstvo 
vnútra. 
 
6. Zmena názvu o.z. ZRPŠ ZŠ Vazovova 4, Návrh: o.z.Vazka 
 
Prebehla diskusia o vhodnosti názvu o.z. Vazka. Keďže sa spája s gymnáziom, nakoniec sme navrhli 
špecifikovať názov tak, aby každému bolo jasné odkiaľ sme, a to na “o.z. ZŠ Vazka” 

 
 
Z 18 prítomných 18 odsúhlasilo zmenu názvu občianskeho združenia “o.z. ZRPŠ ZŠ Vazovova 4” 
na “o.z. ZŠ Vazka” 
 
 
 
 
 
 
 



 Diskusia: 
 
Rozprávali sme sa o tom, prečo sme mali zápisnice zo ZRPŠ zasielať na mejl oz-tka. Chceme nastaviť 
kultúru tak, že z uznesení, z rôzne zadefinovaných problémov by sme mali vytvoriť “action plan”, 
aby sme vedeli ako sa s vecami ďalej pohlo, najmä s tými, ktoré majú presahy aj do iných tried, 
resp. Týkajú sa celej školy. 
Momentálne je to nastavené tak, že sa koná stretnutie s triedou, diskutované veci ostanú v tej 
skupine veľakrát bez zadefinovaných krokov, čo sa bude ďalej robiť a či vôbec dostaneme spätnú 
väzbu. 
 
Pán Švehla navrhol, aby sa vytvorila tabuľka, do ktorej sa budú zapisovať témy, ktoré je potrebné 
v danej triede riešiť, ak potrebujú podporu od o.z. Zašle aj návrh tabuľky, aby mali členovia VR 
približnú predstavu. 
 
           Záver I. časti stretnutia: 
 
Predsedníčka o.z. Mária Rothensteinová ukončila interné stretnutie Výboru rodičov, poďakovala sa 
za efektívne využitie času a po krátkej prestávke stretnutie pokračovalo verejnou časťou. 



II. časť – verejné stretnutie Výboru rodičov (rodičia prihlásení cez online formulár) od 17.30 do 
19:30 hod. 
Počet prítomných: 47 
 
Program: 
 
7. Organizácia verejného stretnutia (Mária Rothensteinová) 
8. Predstavenie o.z - štruktúra, štatutári, členovia VR + možnosti komunikácie s o.z. (Mária 
Rothensteinová) 
9. Aktivity o.z.v šk.r.2020/2021 (Barbara Krištofíková) 
10. Hospodárenie o.z. v šk.r.2020/2021 (Darina Koedam) 
11. Informácia o schválenej výške príspevku, spôsob výberu príspevku na šk.r.2021/2022 a plán na 
jeho použitie (Mária Rothensteinová) 
12. Informácia o revitalizácii školského dvora (Mária Rothensteinová/Daniela Križanská) 
+ "Dobrovoľníci, hláste sa." 

13. Opýtajte sa? (odpovede členov VR a vedenia školy na otázky zaslané formulárom alebo priamo 
položené na stretnutí) (členovia VR/vedenie školy) 
14. Závery, zhrnutia, termín ďalšieho plánovaného verejného stretnutia VR (Mária 
Rothensteinová) 
 

7. Organizácia verejného stretnutia (Mária Rothensteinová) 
 
Predsedníčka o.z. ZRPŠ Vazovova 4 privítala rodičov, ktorí sa pripojili a za vedenie školy  pani 
riaditeľku Janu Štefkovú, pani zástupkyňu za 2. stupeň Lenu Jančuškovú a pani vedúcu ŠKD Darinu 
Matejovú.  
Pani Rothensteinová predstavila program a pravidlá komunikácie v online prostredí, poprosila 
prítomných o dodržiavanie pravidiel počas online stretnutia a predstavila možnosti, ktorými je 
možné zapojiť sa do diskusie.  
Z hľadiska obsahu, bol po každom bode programu, vyčlenený priestor na diskusiu, ďalej bolo 
možné použiť aplikáciu Jamboard ako možnosť na kladenie otázok a písanie postrehov, ktoré budú 
v závere alebo písomne zodpovedané a zaslané prítomným na stretnutí.  
 
Pani Rothensteinová následne pokračovala v predstavení o.z od vzniku až po súčasnosť. 
 
 

8. Predstavenie o.z - štruktúra, štatutári, členovia VR + možnosti komunikácie s o.z. (Mária 
Rothensteinová) 
 

Pani Rothensteinová spomenula, že práve prebehlo odsúhlasenie zmeny stanov a názvu o.z., 
ktorého najvyšším orgánom je Výbor rodičov tvorený zástupcami tried. 



 

9. Aktivity o.z.v šk.r.2020/2021 (Barbara Krištofíková) 
 
Pani Krištofíková prezentáciou uviedla všetky granty, o ktoré sa o.z. v spolupráci so ZŠ Vazovova 4, 
resp. ŠKD v minulom školskom roku uchádzalo, ktoré realizovalo a na ktoré sa im žiaľ financie 
dostať nepodarilo. 

 



 

 

 

 



 

 
10. Hospodárenie o.z. v šk.r.2020/2021 (Darina Koedam) 

 

 
Pani Koedam predstavila príjmy a výdavky o.z. Uviedla, že podrobné detaily hospodárenia budú 
súčasťou príloh zápisnice z dnešného stretnutia. 
 
 



 
p.Traubner – má kontakty v plynárenskom priemysle. Ak máme rodiča v SPP, tak by sa zaangažoval. 
Hľadáme rodiča, možno by sa našla aj  suma na podporenie aktivít o.z. 
 p. riaditeľka zistí a nakontaktuje sa na p. Traubnera.  
 

11.  Informácia o schválenej výške príspevku, spôsob výberu príspevku na šk.r.2021/2022 a 
plán na jeho použitie (Mária Rothensteinová) 

 
Príspevky od rodičov by nám pomohli dofinancovať 1. fázu revitalizácie. Výška príspevku =20,-€ na 
dieťa + na každé ďalšie z rodiny =10,-€. Je to zdroj financií, ktorý sa využíva primárne na 
revitalizáciu školského dvora. Je to odporúčaná výška príspevku, ak má niekto chuť dať 100 €, 
kľudne nám dajte aj túto sumu. Treba to vnímať ako dobrovoľný príspevok ako jeden z hlavných 
zdrojov financií ktoré o,z. má. 
Ako ukazuje nasledujúci slide, sú 3 spôsoby ako vložiť financie na účet. 
Príspevok je na celý rok a zbiera sa do konca októbra. 
Pani riaditeľka vie urobiť cez edupage aj platbu na oz-tko, bude tam rovno vidieť č.ú. Bude to svietiť 
ako platba. Potrebujeme doriešiť ako to urobiť, keď sú súrodenci. Že zaplatiť dokopy za 2 
súrodencov. 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



12. Informácia o revitalizácii školského dvora (Daniela Križanská) + "Dobrovoľníci, hláste sa." 
 

 

 



 

 

Otázka: Prečo bolo odstránené oplotenie z vnútornej strany oválu? (p.Milo) 
Odpoveď: Normy hovoria, že vo vzdialenosti od vnútorného okraja, do 1 metra nemôže byť 
prekážka vyššia ako 80 cm. Vzhľadom na túto info nebolo ponúknuté ďalšie riešenie. Či to bude 
zachované, alebo či sa vymyslí nejaké ďalšie riešenie je na autoroch projektu. 
 
Otázka: Prečo o.z. odmietlo hraciu zostavu pre detské ihrisko? 

Odpoveď: V architektonickej štúdii konceptu chceme zachovať originálne hracie prvky, ktoré boli 
navrhnuté. Týmto spôsobom bola urobená štúdia, po konzultácii s architektmi hracia zostava 
ponúknutá p. Milom nespĺňa parametre sú tam 3 prvky, dvojhojdačka, dvojšmýkačka, lanová stena, 
jednoduché iné prvky. Hracie prvky je možné dodať až koncom októbra, musia sa objednať. 
Štúdia bola robená aj ako verejný priestor, sprístupniť verejnosti. Ráno bude ovál a poobede šk. 
dvor otvorený verejnosti. 
 
Otázka: Prečo nevyužiť niečo, čo je k dispozícii? 

Odpoveď: Keď podávame granty, musíme sa držať toho, čo je konceptuálne schválené, my tie prvky 
musíme konceptuálne dodržať. Potom je to ťažké vyargumentovať. Táto časť revitalizácie musí byť 
dokončená k decembru 2021, zaviazali sme sa k bežeckému oválu a detskému ihrisku s hracími 
prvkami. Teraz riešime 8.000 €, ktoré potrebujeme nájsť a hracie prvky zafinancovať. 
 
Otázka: Aká je predstava, že sa nájde 8.000 € 

Odpoveď: Z hľadiska štatistiky, rátame cca 5.000€ za príspevky od rodičov. Plus 3 granty. Ak sa to 
nepodarí, musíme celú sumu vrátiť magistrátu. Preto je dôležité hovoriť rodičom, prečo treba 
prispieť. 
 
 



Ďalšie informácie, ktoré zazneli k téme revitalizácie školského dvora: 
- ľudia, ktorí s nami spolupracujú, p. Lényi má deti na škole, pán Marec tiež, ceny, ktoré nám 

dávajú sú priateľské, firma obstaráme to robia ako kamarátsku službu, 
- školský dvor bude prístupný keď bude skolaudovaný, vyčistený, 
- ešte musíme prebrať detské ihrisko, potom už môžu aj deti v rámci vyučovania a ŠKD 

navštevovať školský dvor.   
 
 

13.  Opýtajte sa? (odpovede členov VR a vedenia školy na otázky zaslané formulárom alebo 
priamo položené na stretnutí (členovia VR/vedenie školy) 

 

 

1. Mohli by ste jednoznačne vysvetliť poplatky na školské potreby, 
JŠ: 
šk. potreby: je zvykom zakupovať jednotné pracovné zošit, je toho veľa na trhu. Veľa sa zakúpilo aj 
za ministerstvo pridelilo na dieťa 16 eur. Pomocník 1, 2 rôzne sady. Primárne najvyššie poplatky sú 
na 1.stupni, 1. trieda. 
Triedny fond: sú rôzne, závisí od toho, koľko čoho sa potrebuje. Z TF sa kupujú učiteľom kvety, 
akcia, Mikuláš, podujatia, divadielka, múzeum. Niektoré kolegyne zbierajú postupne od každého 
žiaka. Na 1. stupni sa hradia perá a hygienické potreby, papiere, ceruzky. Každý jeden triedny učiteľ 
je povinný viesť si agendu TF. Malo by to byť pre nás k nahliadnutiu. Mal by ukázať, čo boli vklady, 
čo výdaje. Keď niekto zaplatí za zošity a keď pôjde sa do kina, tak bude zvlášť písať p. uč. do 
zrkadielka. Výlet na viac, alebo odmeny v rámci ŠVP, triedny fond prechádza počas celého študujú. 
Spravidla sa stáva, že učiteľky nulujú TF. Napr. Na druhom stupni sa z TF kupuje 12 ružičiek pre 
pedagógov. 
Mnohí rodičia nevedia na čo plánuje použiť TF. Určite by mal učiteľ mať pri sebe TF a ukázať 
vyúčtovanie. Riaditeľka ... 
DK: treba to dopredu dať vedieť, aby poslali správu dopredu na čo sa majú peniaze využiť. 
Požiadavka je relevantná. 
Pani Milová: bolo divadielko, skladali sa po 2 €, to nespadá do toho TF? 
Divadielko bolo pod taktovkou škd – financie na divadielka sú 2 kasičky. Čo sa organizuje v rámci 



vyučovania sa rieši z TF, čo sa organizuje poobede v rámci škd je už v ich kompetencii. 
Ak dieťa odchádza, vyúčtuje sa za o dieťa. p. Hanzelová si dohodne. 
 
2. Budú aj po revitalizácii na dvore parkovať autá. 
JŠ: ťažká otázka. Snažia sa riešiť parkovanie vychovávateľov a pedagógov. Teraz tam priestor nie je, 
platia si komerčné parkoviská 150€ ... snažíme sa hľadať riešenia. 
Áno, bude sa zatiaľ parkovať, len pre kolegov, ktorí dochádzajú z ďaleka. ak niekto vie o nejakej 
možnosti, kde parkovať, alebo dobrú parkovaciu cenu ... 
aj zriaďovateľ povie, nech sa neparkuje, ale ak majú prísť na kontrolu dvora, tak prvé čo zavolajú 
“otvorte bránu, sme 3.” 
Komu vadí, že sa parkuje na školskom dvore? 
Čokoľvek – loptové hry majú len jednu tretinu obmedzenú, tam sa vôbec nemôžu hrať, nehovoriac 
o tom, donedávna sa parkovalo pod stromami. 
Revitalizácia ráta s tým, že bude, aj nebude parkovanie 
potrebujeme človeka, ktorý by sa venoval tejto téme. 
JŠ: píšeme na magistrát, aj zriaďovateľovi, ale žiadna odozva. Minca má dve strany, na druhej 
strane ... 
Lopta udrie auto. 
Ako to spraviť tak, aby to bolo dobré. 
 
Prečo sa niektoré triedy delia v družine? 

ideálne, že jedna trieda, aj jedna a tá istá družina. 
Je niečo ako normatív: dostávajú mzdy na 
potom: originálne kompetencie? 
265:29 = 29 je na koľkých zamestnancov dostanem financie. O toľko menej ako .... 
Vie zaplatiť 9 zamestnancov. Je 11 oddelení, 2 vychovávateľov hradí škola sama. Ušetrím na 
toaletnom papieri ... a potrebujeme 13 vychovávateľov. 
veríme, že škd prejde pod ministerstvo, keby došiel celý normatív na žiaka, môže byť 13 tried, 13 
oddelení. 
Prvákov nedeliť ,ani 2, 3, alebo 4. budúci rok deliť inú triedu ... 
Nevie povedať, čo bude budúci rok. Ak sa tento rok delí jedna trieda. Tak sa o rok nebude 
je otázka na čo zriaďovateľ používa financie, ktoré sa do školy nedostanú. 
Prečo mestská časť nevracia celý príspevok, ktorý rodičia prispievajú na škd? Od januára bol 
výpadok príjmu škd. Dokopy bolo 20 detí v rámci pandémie. Momentálne sme -38.000€ mzdy, 
prevádzka: teplo, elektrina, voda. Primárne sú to mzdové náklady, tým že sme mali kritickú 
infraštruktúru, kolegovia sa striedali. 
Ak všetky deti, tak dokopy 7000 eur malo prísť. 
Prišli sme aj o príjmy z prenájmov. Pre školu ostal len ten jeden zdroj, ten normatív. 
Bude dohodovacie konanie, aby zriaďovateľ dofinancoval stratu z podielových daní. Momentálne je 
to začarovaný kruh. Zatiaľ ten kľúč. Ideálne by bolo riešenie, aby normatív nešiel cez MČ. Z 
príspevkov na škd a sa doplácajú tie 2 pani vychovávateľky. Nehovoriac o tom, že je mínus .... 
p. Rothensteinová zistí ako  a kam plynú peniaze. 
 
Aké je zameranie školy, tesy z angličtiny 
Deti sú delené na základe testov. Deti boli zaraďované na základe jazykových schopností, na 
angličtine aj nemčine sú rovnako. Brali do úvahy v krajnom prípade vzťahy. 
 
upratovanie chodby 
Čo sa týka samotného upratovania. Týždeň pred začiatkom šk. roka. Do čisto upratanej školy prišli 



brúsiť sadrokartón. Firma na každom jednom poschodí miešali stierky v miešačke. Dali to do 
poriadku, víkend pred zrpš, bolo upratané strojovo pred začiatkom šk. roka. Tým, že firma, ktorá to 
tu ešte robila, nejaké časti sa museli obchádzať a víkend pred zrpš strojovo sa dali umyť iba chodby, 
schodisko nie. Schodisko sa umývalo asi 10x. Betón stekal zo schodov zo stroja. Pani upratovačky to 
potom doumývali, umývali zábradlie, parapety, schodisko...  
 
Najbližšieho pol roka budú mať na škole opäť “belmo” budú robiť požiarne dvere, vchodové dvere. 
2x denne sa dezinfikuje WC, zábradlie, všetko. Parapety a veľké chodbové okná nie sú umyté, ani sa 
nebudú umývať kým sa nenahodí všetko ostatné. 
 
Škola sa reálne otvorila vďaka pedagógom, ktorí od 26.09. prenášali lavice, stoličky, každá pani 
učiteľka chodila s vedrami, handričkami. Nebyť kolegov, tak 2.9. sa škola neotvorí. Prichystali 
nástenky a upratovali. 
 
Návrh: Ako môžeme my rodičia pomôcť? 
 
Čitateľský kútik, či nejaký budú mať. 
Zrušili sa veľké priestory, z nich sa stali 3 počítačové triedy, z PC sú kmeňové triedy. Architekti 
vymysleli voľné miesta pri triedach, - herný kútik (chill out), o poschodie vyššie knižničný kútik, 
svetlá sú nainštalované. 
 
Či sa zapojiť do kampane alebo nie do školy na bicykli. 
Minulý rok sme to skúšali, nakoniec sa to nerealizovalo. Ak sa nejaký kolega do toho zapojí, tak 
super. 
 
Musia byť rodičia v skupinkách WhatsApp ... 
Oficiálny kanál je edupage, pretože viacerí sa prihlasujú pod žiackym kontom. To nie je dobré.   
Messenger, whatsapp, niektorí si to zriaďujú. Je to rýchlejšie na informovanie (napr. pozitívny žiak v 
triede). Nie je to však povinnosť. Hlavný komunikačný kanál je edupage. 
 
Akým spôsobom pomáha Rada školy – škole. 
Posledné stretnutie bolo na výberovom konaní pani riaditeľky. Veľa členov z RŠ, sme s nimi v úzkom 
kontakte. Pán Gajdoš má na starosti herný a čitateľský kútik. Gajdoš sa chce zapojiť do veľkého 
projektu na investičnom oddelení. Hľadáme projektovú dokumentáciu zo 60 rokov, na elektrinu 
obnovu. 
Dana Kleinert – Deti pre Bratislavu. 
Čo sa týka rodičov, vníma, že všetci sme nápomocní. 
Rada Školy ako celok sa javí, že nič nerobí, ale jednotlivo členovia pomáhajú. 
 
ku COVID testom, či doručia ďalšie sady testov. Máme nahrávať výsledky testovania. Na ZRPŠ, že 
začať testovať až keď sa preklopíme do oranžovej zóny? 
 
Každý zákonný zástupca dostane krabičku testov, kde ich bude 25. Nás ako školu nevybrali a potom, 
že príďte si po testy, ale len po 5 kusov. Manžel išiel a učiteľky triedili. Cca 2 hodiny to trvalo. 
Okresný úrad, nevie, či budú a kedy budú. 
Prišiel e-mail z ministerstva, oni tých testov majú málo a potrebujú vedieť, či sa 
používajú/nepoužívajú. Mal sa nahlasovať len pozitívny výsledok, nie negatívny. V piatok ide 
manžel do Vajnor a zase len 5 kusov až v priebehu pondelka poobedia a utorka. Najlepšie boli 
kloktacie testy ... 



 
Ako je to s karanténou, keď sa dieťa delí do ŠKD? 

Do karantény ide iba ten, kto bol v jednej triede (v jednom ŠKD oddelení) s pozitívnym žiakom 
 

14.  Závery, uznesenie, termín ďalšieho plánovaného verejného stretnutia VR (Mária 
Rothensteinová) 

 
Mária Rothensteinová sa všetkým poďakovala za účasť, osobitne pani riaditeľke Štefkovej, pani 
zástupkyni Jančuškovej, pani vedúcej ŠKD Matejovej.  
 
Želanie, aby sme čo najviac boli v škole a nie doma. 
 
Uznesenie: 
 
1.1 Zoznam zástupcov tried v šk.r.2021/2022 bude zverejnený na stránke školy ZŠ Vazovova 4. 

                                                          Termín: september 2021     Z:Mária Rothensteinová 
 

1.2 Uznesenia z predchádzajúceho stretnutia Výboru rodičov boli splnené. 
                                                          Termín: šk.r.2020/2021        Z:Mária Rothensteinová 
 

1.3 Dobrovoľný príspevok rodičov na šk.r.2021/2022 bol schválený nasledovne: 
20 € na dieťa + na každé ďalšie z rodiny 10€ 
 
Spôsob výberu: 
- prostredníctvom zástupcu triedy, ktorý následne vloží sumu na účet o.z. 
- prostredníctvom triednej učiteľky/triedneho učiteľa, ktorý vyzbiera sumu od detí a zástupca 

rodičov ju následne vloží na účet o.z. 
- priamo na účet o.z., ktorý je zverejnený na stránke školy 
 
Informácie rodičom: 
- budú prostredníctvom Edupage a zástupcov tried rozposlané rodičom 
 
Spôsob vkladu: 
- do poznámky uviesť názov triedy, nie meno dieťaťa 

                  Termín: do konca októbra 2021 Z:Mária Rothensteinová a zástupcovia tried 
 

1.4 Členovia Výboru rodičov odsúhlasili zmenu stanov o.z. Zmenené stanovy budú zaslané na 
Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky na zaevidovanie a schválenie. 
                         Termín: október 2021                  Z: Mária Rothensteinová, Daniela Križanská 

 
1.5 Členovia Výboru rodičov odsúhlasili zmenu názvu o.z. Nový názov o.z. bude o.z.ZŠ Vazka. 

                         Termín: stály                                  Z: členovia Výboru rodičov 
 
1.6. Návrh vytvorenia tabuľky, ktorá bude slúžiť na zapisovanie tém, ktoré je potrebné 
v jednotlivých triedach riešiť, ak potrebujú podporu od o.z. Pán Švehla zašle tabuľku, ktorá by 
mohla byť inšpiráciou. 
                             Termín: do najbližšieho stretnutia VR  Z: Viktor Švehla, Mária Rothensteinová 
 
 



1.6 Hospodárenie o.z. v šk.r.2020/2021 bude zverejnené na stránke školy. (príloha 2) 
                       Termín: október 2021                     Z: Darina Koedam, Mária Rothensteinová 
 
 

 
1.7 Zistiť, či máme na škole rodiča, ktorý je zamestnancom SPP. 

                        Termín: 30.9.2021                           Z: Jana Štefková, riaditeľka školy 
 
1.8 Triedni učitelia majú rodičom zverejniť zoznam na čo vyberajú triedny fond a zároveň sú povinní 

urobiť pre rodičov vyúčtovanie, na čo boli vyzbierané finančné prostriedky v triednom fonde 
použité. 
                         Termín: najbližšia pracovná porada pedagógov  
-  zoznam, na čo plánuje triedny učiteľ použiť finančné prostriedky – september  
-  vyúčtovanie, na čo boli finančné prostriedky použité – najneskôr do 15.júna 

                                                                              Z: Jana Štefková, riaditeľka školy 
 
 

1.9 Zistiť koľko finančných prostriedkov určených na financovanie ŠKD, sa reálne dostane do školy a 
kam plynú peniaze, ktoré sa tam nedostanú? 

                               Termín: október 2021                          Z: Mária Rothensteinová 
 
1.10 Zápisnica zo stretnutia bude zverejnená na stránke školy a rozposlaná všetkým rodičom 

a pedagógom školy. 
                          Termín: do 7.10.2021                          Z: Mária Rothensteinová a zástupcovia tried 

 
                                     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dňa: 29.9.2021                                                               Zapísala: Barbara Krištofíková 

                                                                                          
 
 
 
Dňa:  30.9.2021                                                              Overila: Mária Rothensteinová  

 
 
 



Príloha č.1 
 
Za vedenie školy: Jana Štefková, riaditeľka školy 

                                Lena Jančušková, zástupkyňa II.stupňa 
                                Darina Matejová, vedúca Školského klubu detí 
 
Za Výbor rodičov: 
 

Predsedníčka Mária Rothensteinová prítomná 

Hospodárka Darina Koedam prítomná 

1.A Katarína Hnátová ospravedlnila sa 

1.B Dana Bardošová neprítomná 

1.C Maria Emodyova prítomná 

1.D Michal Grosoš neprítomný 

2.A Michaela Sasková neprítomná 

2.B Simona Sýkorová prítomná 

2.C Stanislav Kočan neprítomný 

3.A Michaela Rudinská prítomná 

3.B Daniela Smolinská Šuhajová prítomná 

3.C Daniela Križanská prítomná 

4.A Michal Mrázek prítomný 

4.B Barbara Krištofíková prítomná 

4.C Štefan Velčický neprítomný 

5.A Viktor Švehla prítomný 

5.B Veronika Hanulová prítomná 

5.C Dana Valková prítomná 

6.A Anetta Istenes prítomná 

6.B Zuzana Slezáková Dobšovič neprítomná 

6.C Lenka Klestincová prítomná 

7.A Elena Gallovičová prítomná 

7.B Eva Urlandová prítomná 

7.C Iveta Isterová prítomná 

8.A Lucia Lorinczová prítomná 

8.B Marcela Hanzelová prítomná 

9.A Peter Fillo prítomný 

9.B nemá zástupcu nemá zástupcu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Príloha č.2 
 
Detailné hospodárenie o.z. ZRPŠ ZŠ Vazovova 4 v šk.r.2020/2021 zverejnené na stránke školy. 


